

[View this email in your browser](#)



**DÉCOUVREZ ET INSCRIVEZ-VOUS À L'AG FEDE 2020 À DUBROVNIK CROATIE
DISCOVER AND REGISTER FOR THE FEDE 2020 GA IN DUBROVNIK CROATIA**



Chères et chers collègues,

Nous avons le plaisir de vous présenter le site dédié à notre assemblée générale FEDE 2020, qui se tiendra, du mercredi 1er au vendredi 3 avril à Dubrovnik en Croatie.

<https://dubrovnik.fede.education/>

Vous y retrouverez le pré-programme, les différents ateliers, ainsi que des informations pratiques. Nous aurons l'honneur de recevoir le Président du GRECO.

Participez à l'AG ! Inscrivez-vous vite en suivant ce lien : <https://urlz.fr/bzOX>

Nous nous réjouissons de vous retrouver aux premiers jours du Printemps pour partager un moment d'échanges, de débats et de réseaux et ainsi renforcer les liens qui nous unissent.

Bien à vous, fidèlement Claude Vivier Le Got, Présidente

En savoir plus / Learn more

Inscription / Subscribe

Dear colleagues,

We are pleased to present you today the website dedicated to our 2020 Annual General Meeting, which will be held, as you know, from April 1 to 3 in Dubrovnik, Croatia.

<https://dubrovnik.fede.education/>

You will find the pre-programme of this General Meeting, the different workshops, as well as practical information. We will have the honour of receiving the President of the GRECO.

Take part in the FEDE General Assembly! Register by following this

link: <https://urlz.fr/bzOX>

We look forward to meeting you again in the early days of Spring to share a moment of exchange and sharin, of debate and networking and thus strengthen the bond that unites us.

Yours faithfully, Claude Vivier Le Got Chairwoman
